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en veilig fietspad naar de 
tennisbanen, dat was in feite 
het begin van Beringe Buiten.  
“De tennisbanen waren slecht 

bereikbaar”, vertelt Cor. “Wij dachten dat een 
fietspad langs de voetbalvelden hiervoor 
de oplossing zou zijn. Daarom gingen we 
met de voetbalclub in gesprek. Dit is het 
resultaat. Tien jaar aan voorbereidingen, één 
jaar bouwen en ruim 12.000 vrijwilligersuren 
verder, staat er nu een multifunctionele sport- 
en beweegaccommodatie, waar het hele dorp 
gebruik van kan maken. Hier ben je welkom 
voor sport, beweging, ontmoeting en aan 
beweging gerelateerde zorg.” John: “Toen 
de voetbal- en de tennisclub samen aan de 
praat gingen, kwam al snel het onderwerp 
samenwerking aan bod. Want als je naar de 
toekomst keek, waren er twee keuzes; met 
een vereniging in de buurt samengaan, of 
samenwerken binnen eigen dorp zoeken. 
Dat leidde in 2020 tot de oprichting van 
omnivereniging BEVO Beringe, waarin de 
voetbal- en de tennisclub samenwerken. 
Huisvesting was een ander onderwerp. De 
voetbalclub had een sterk verouderd gebouw, 
misschien moesten we samen iets nieuws 
neerzetten. Handballer Luc Steijns toetste 
met medestudenten van Zuyd Hogeschool 
voor ons een haalbaarheidsonderzoek. 
Daaruit bleek dat we het niet alleen konden. 
Alleen een multifunctioneel gebouw met 
meerdere gebruikers had kans van slagen. 
Nou zat Jeugdwerk Beringe in enkele semi-
permantente units en Postduivenvereniging 

OOH huisde in het voormalige gebouw van 
handbalvereniging BEVO. Daar lagen dus 
kansen voor samenwerking. Samen met het 
jeugdwerk hebben we toen de stichting 
Beringe Buiten opgericht en zijn we aan de 
slag gegaan.” 

‘We passen in geen enkel hokje’
Het enthousiasme voor Beringe Buiten was 
groot én de stichting bleek over het nodige 
uithoudingsvermogen te beschikken. 
John: “Het lastige was dat we – buiten 
het sportbeleid van de gemeente Peel en 
Maas – in geen enkel hokje en dus in geen 
enkele subsidieregeling pasten. Bovendien 
is het lastig om geld binnen te halen voor 
‘stenen’, voor een gebouw. Daarom waren 
de toezeggingen van vaste huurders zoals 
Hoera Kindercentra en Fysiocentrum Beringe 
heel belangrijk voor ons.” Cor: “Door de lange 
aanlooptijd kregen we te maken met een 
stijging in de bouwkosten. Toch zaten er 
ook voordelen aan de lange voorbereiding. 
Door de prijsstijgingen namen we ons plan 
nog eens kritisch onder de loep. Daaruit zijn 
kostenbesparingen gekomen die méér ruimte 
en andere slimmere oplossingen tot gevolg 
hadden. Ook had de gemeente in de tussentijd 
het duurzaamheidsbeleid aangepast waardoor 
we de LED-verlichting van de voetbal- en 
tennisbanen konden betalen.”

Multifunctioneel én duurzaam
“Dat we een duurzaam gebouw wilden 
realiseren stond van het begin af aan vast”, 

E

Elf jaar lang sleurde het bestuur van Beringe Buiten aan een 
voorziening waar de buitensportverenigingen van het dorp 
samen gebruik van kunnen maken. Nu is er dan eindelijk 
een prachtig, duurzaam sport- en beweegcomplex waar de 
inwoners van Beringe elkaar kunnen ontmoeten.
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vertelt John. “Het is sowieso al duurzaam om 
met vier verenigingen één gebouw te delen. 
Bovendien zorgen de verschillende gebruikers 
ervoor dat het gebouw ook overdag 
gebruikt wordt.” Cor: “Jeugdwerk Beringe, de 
basisschool en de naschoolse opvang van 
Hoera maken bijvoorbeeld samen gebruik van 
de knutselruimte in de kelder. Hoera kookt en 
bakt in de keuken van de kantine. Alle ruimtes 
worden gezamenlijk gebruikt. Beringe Buiten 
beheert het park en het gebouw, maar dit 
gebouw is van niemand in het bijzonder. 
Het is van óns, van Beringe.” John: “Behalve 
dat dit clubgebouw multifunctioneel wordt 
gebruikt, is het ook duurzaam gebouwd. 
Het is energieneutraal. We hebben 100 
zonnepanelen, een luchtwarmtepomp, 
een warmte terugwininstallatie en 
naluchtbehandeling. Overal is LED-verlichting 
en bewegingsmelders zorgen ervoor dat 
er nergens onnodig licht brandt.” Cor: “Bij 
de bouw hebben we ook nagedacht hoe 
we materialen uit de oude gebouwen 
konden hergebruiken. Het plafond van de 
voetbalkantine is verwerkt in de bar en van 
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het metaal van de oude ballenvangers zijn 
terrastafels en kapstokken gemaakt. We 
merken dat mensen het leuk vinden om 
die bekende dingen terug te zien. In de bar 
hebben we de koelcel in de achterwand laten 
plaatsen, zodat de vitrine met flesjes fris in één 
moeite door gekoeld kan worden. Dat scheelt 
weer een motor.” 

Samen met het dorp en de buurt 
Vanaf de start is Beringe Buiten met het 
dorp en de buurt in gesprek geweest. John: 
“Samen hebben we bedacht wat Beringe 
nodig heeft. We wilden niets gaan maken 
dat niet gebruikt wordt. Buiten de voetbal- 
en tennisvelden komt er een crossveldje, 
een jeu de boulesbaan, een pannaveld en 
beweegtoestellen. Hiervoor hebben we uit 
het ‘Ik doe met je mee-fonds’ van Rabobank 
Peel, Maas en Leudal een bijdrage van 25.000 
euro gekregen. Door deze toevoegingen 
kunnen we het park laagdrempelig houden. 
Het gebruik van deze faciliteiten willen we 
in samenwerking met Vorkmeer aanjagen.” 
Cor: “We hebben bij het ontwerp van de 
plannen goed naar de buurt geluisterd. Zij 
kwamen met goede suggesties waardoor 
de verkeersveiligheid en de sociale controle 
rond het park verbeterd is. Door de 
infrawerkzaamheden bij het park, heeft de 
gemeente de herinrichting van de straat 
vervroegd aangepakt. Zo zit de buurt maar 
één keer in de rommel.” John: “Beringe Buiten 
is een mooi voorbeeld wat je met zelfsturing 
kunt bereiken. Dankzij de inzet van honderden 
vrijwilligers heeft Beringe nu een prachtige 
voorziening die in meerder opzichten 
duurzaam en toekomstbestendig is.” 
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